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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 
 
 
 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 24 aprilie 2019, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 
 

 Prin Dispoziţia nr.611 din 18 aprilie 2019 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
ordinară a Consiliului local din data 24 aprilie 2019, ora 14

00
, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  
Prezenţi:  

       

1. Sîrbu Mitică 
2. Neacşu Lucian 
3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 
4. Nichita Tereza 
5. Muscalu Ionel 
6. Ilie Clement 
7. Săndulescu Petronela Marinela 
8. Dragomir Ion 
9. Pălăngeanu Dunia 
10. Sîrbu Adelina Veronica 
11. Matei Mihai 
12. Oprişan Gigi 
13. Ţigănilă George 
14. Pick  Ladislau 
15. Ciulacu Mirela 
16. Ionescu Liviu-Ovidiu 
17. Gâdea Gheorghe 
18. Meclea Alina 

 
 

Absenţi:  
 

1. Vladu Alexandru 
2. Anghelescu Adrian Valentin 
3. Cioacă Ionuţ 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Pick Ladislau, ales prin H.C.L. nr.63 din 28 
februarie 2019. 
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Domnul consilier Pick Ladislau: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Înainte de a 
intra în ordinea de zi, v-aș ruga să păstrăm un moment de reculegere în memoria celui 
care a fost Liviu Clejan, viceprimar între anii 1996-2012. 

Vă mulțumesc! Începem ședința de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  
Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 
Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 18 consilieri. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Mulțumesc! Supun la vot procesul verbal al 

ședinței ordinare din data de 28 martie 2019. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 15 aprilie 2019. 
Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Pe ordinea de zi avem acest număr de proiecte, așa încât o să încercăm să fim cât 
de operativi se poate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, vreau să 
suplimentăm ordinea de zi. Să scoatem primul punct de pe ordinea de zi, întrucât nu vom 
mai discuta despre rectificare prin suplimentarea proiectului de buget. Ne-au sosit în 
cursul zilei de ieri, sumele din cota de 7,5 de la Consiliul Județean, IVG-ul prin Consiliul 
Județean. Drept urmare, scoatem de pe ordinea de zi suplimentarea bugetului de venituri 
și introducem un punct suplimentar privind aprobarea Bugetului local de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2019 şi a Listei de Investiţii aferente. Și aș dori ca acest punct să fie 
punctul numărul 1, întrucât foarte multe din hotărârile care preced acest punct, depind de 
primul punct. Deci, se înlocuiește punctul numărul 1 cu punctul numărul 6 din anexă, 
urmând să introducem suplimentar încă cinci puncte: 

- Punctul S01 privind aprobarea actualizării valorii obiectivului de investiții 
”Extindere canalizare pluvială pe str. Ramadan, zona I, ca urmare a prevederilor O.U.G. 
nr.118/2018”; 

- Punctul S02 privind aprobarea preluării în administrarea Consiliului Local al 
Municipiului Giurgiu a investiției – Centru de colectare pentru deșeuri voluminoase, 
deșeuri electrice, electronice, electrocasnice și deșeuri periculoase provenite din 
gospodării; 

- Punctul S03 privind aprobarea situațiilor financiare ale Operatorului regional 
APA SERVICE S.A., aferente anului 2018; 

- Punctul S04 privind aprobarea acordării sumei de 2.500 lei, elevei Barbu Anca-
Maria din municipiul Giurgiu; 

- Punctul S05 privind aprobarea premierii elevilor care au obținut premiul I, II, III, 
mențiune, la Olimpiadele Naționale 2018. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Supun la vot ordinea de zi cu completările de 
rigoare. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului local de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2019 şi a Listei de Investiţii aferente 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 
 Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aș vrea domnule președinte, pe scurt, suntem în 
săptămâna mare, săptămâna patimilor, o să mă abțin de la orice alte discuții. Acesta este 
bugetul, îl luăm ca atare. Este un buget la fel ca săptămâna aceasta, și a patimilor și 
negru, dar sper că-l vom duce la bun sfârșit pentru că cetățenii au nevoie de investiții, 
cetățenii au nevoie de lucrări în orașul și municipiul nostru. După cum ați observat, în 
lista de investiții, am cuprins aproape toate investițiile necesare dezvoltării orașului, dar 
sumele alocate sunt de ordinul zecilor de mii. Adică, doar să pornim licitațiile la aceste 
lucrări și să avem un contract cadru multianual de realizare. Să vedem, poate vom primi 
la rectificare în iulie, poate vom primi în decembrie bani, poate va mai gândi cineva să 
suplimenteze sumele care ne-au fost acordate, dar în acest moment putem spune că acesta 
este bugetul pe care-l aprobăm și cu care trebuie să funcționeze administrația locală în 
acest moment. Nu este un buget de care să fiu mândru, nu este un buget cu care să ies în 
față și să arăt oamenilor că vom face lucrări foarte multe. Este un buget de supraviețuire 
și de susținere atât cât putem a unor lucrări în municipiul Giurgiu 

Domnul consilier Pick Ladislau: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 
de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale 
pentru anul fiscal 2020 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 3: proiect de hotărâre privind stabilirea sumei cheltuielilor de executare 

silită ocazionate de emiterea şi comunicarea de către Direcţia de Impozite şi 
Taxe Locale Giurgiu a documentelor sale de executare silită 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru 

organizarea şi executarea serviciului de transport public local în regim de 
închiriere, Contractului de atribuire în gestiune delegată, Caietului de sarcini şi 
a taxelor pentru prestarea serviciului de transport în regim de închiriere, pe raza 

Municipiului Giurgiu 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării taxelor de 
închiriere a ambarcațiunilor de agrement fără motor pe Canalul Cama din 
Municipiul Giurgiu 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului de 
funcționare al Compartimentului Administrare Piața de Pește în vederea 
comercializării și/sau depozitării alimentelor de către agenții economici/persoane 
fizice și a modului de închiriere a spațiilor, activelor și a terenului din incinta 
Pieței de pește din cadrul Direcției Administrare Active din Proiecte cu 
Finanțare Europeană 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării documentației de 
licitație publică cu strigare și negociere directă a spațiilor, activelor și terenului 
din incinta Pieței de pește din cadrul Direcției Administrare Active din Proiecte 
cu Finanțare Europeană 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adițional nr.2 la 
Contactului de delegare a gestiunii, prin atribuire directă, a serviciilor de 
blocare, ridicare, transport, depozitare și eliberare a autovehiculelor/vehiculelor 
staționate, parcate neregulamentar/abandonate pe domeniul public al 

Municipiului Giurgiu, încheiat cu S.C. Giurgiu Servicii Locale S.A. în 

insolvență 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 09: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Act Adițional 
la contractul de comodat aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Giurgiu nr.6/08.01.2019 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenții între 
Municipiul Giurgiu și S.C. Giurgiu  Servicii  Locale S.A. în insolvență, 
reprezentând plata cheltuielior pentru serviciile prestate de furnizori la bazele 

sportive - Complexul Marin Anastasovici, Stadion Dunărea și Sala de sport 
„Chauncey Hardy” 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

necesar realizării obiectivului „Salon de evenimente și spații conexe” în 

Municipiul Giurgiu, beneficiar S.C. ALCARIO TRADING SRL 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea unui tarif minim de închiriere 

pentru parcela PSNG 2 situată în Zona Liberă Giurgiu, în vederea închirierii 

conform legii 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea reconfigurării și 
redimensionării unor parcele situate în Zona Liberă Giurgiu și aprobarea 
tarifelor minime de subconcesiune 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitației de 
subconcesionare teren în data de 04.06.2019 și aprobarea documentației de 
atribuire necesare desfășurării licitației organizate de Societatea Comercială 
Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri și 
Cheltuieli pe anul 2019 al societății GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A. 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri și 
Cheltuieli al Societății Comerciale PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU S.A. 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de execuţie al 
Bugetului Local pentru trimestrul I 2019 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor 
economici, în conformitate cu prevederile art.71, alin.(1) din Ordonanța de 

Urgență a Guvernului nr.114/2018, pentru obiectivul de investiții „Modernizare 

stadion Dunărea” 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor 
economici, în conformitate cu prevederile art.71, alin.(1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr.114/2018, pentru obiectivul de investiții „Modernizare 

carosabil stradă adiacent cale ferată, tronson strada Gorneni – Mărășești” 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor 
economici, în conformitate cu prevederile art.71, alin.(1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr.114/2018, pentru obiectivul de investiții „Modernizare 

carosabil strada Pictor Grigorescu, tronson strada Pictor Andreescu – strada 

Videle” 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor 
economici, în conformitate cu prevederile art.71, alin.(1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr.114/2018, pentru obiectivul de investiții 
„Reconfigurare zonă adiacentă blocuri A1, A2, A3, Bulevardul Decebal” 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor 
economici, în conformitate cu prevederile art.71, alin.(1) din Ordonanța de 

Urgență a Guvernului nr.114/2018, pentru obiectivul de investiții „Modernizare 

carosabil strada Cărămidarii Vechi” 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor 
economici, în conformitate cu prevederile art.71, alin.(1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr.114/2018, pentru obiectivul de investiții „Modernizare 

Fundătura Aleea Plantelor” 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor 
economici, în conformitate cu prevederile art.71, alin.(1) din Ordonanța de 

Urgență a Guvernului nr.114/2018, pentru obiectivul de investiții „Sistematizare 

verticală ansamblu blocuri zona PT18” 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării indicatorilor 
economici, în conformitate cu prevederile art.71, alin.(1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr.114/2018, pentru obiectivul de investiții „Modernizare 

carosabil strada Negru Vodă” 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 
obiectivului de investiții „Realizare parcare zona Blocuri P3, P8”, ca urmare a 

prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.114/2018 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 
obiectivului de investiții „Realizare parcare zona Școala nr.5, adiacent Sală de 
Sport”, ca urmare a prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului 
nr.114/2018” 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 

obiectivului de investiții „Modernizare ansamblu străzi situate în Zona 2” a 

Municipiului Giurgiu, ca urmare a prevederilor Ordonanței de Urgență a 
Guvernului nr.114/2018 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 

obiectivului de investiții „Grădinița cu program prelungit nr.6, cartier Negru 
Vodă”, ca urmare a prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului 
nr.114/2018 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 

obiectivului de investiții „Realizare parcare zona Bloc 200 CF”, ca urmare a 

prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.114/2018 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 
obiectivului de investiții „Realizare parcare zona Bloc 30/613”, ca urmare a 

prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.114/2018 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, s-au 

terminat proiectele de hotărâre privind actualizarea indicatorilor. După cum ați observat, 
în urmă cu câteva luni aprobam aceste proiecte, în noiembrie, decembrie. Astăzi suntem 
obligați să le actualizăm conform Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.114/2018, 
actualizări care atrage după sine, cheltuieli suplimentare de aproape 35 de miliarde bani 
vechi. Bani, pe care administrația locală trebuie să-i pună la dispoziție dacă dorește să 
finalizeze aceste lucrări. Vă spuneam că este un buget de supraviețuire pentru că totodată, 
tot ordonanța și legea bugetului spune că trebuie să suportăm în totalitate cheltuielile cu 
asistența socială și salariile însoțitorilor. Diferența între suma care ne-a fost repartizată și 
suma de plată este de aproape 45 de miliarde. 45 de miliarde și cu 35, aproape 80 de 
miliarde sume suplimentar de plată față de efectiv banii care îi aveam alocați. Este o 
obligație, trebuie să ne-o asumăm. Nu poți scoate lucrările în execuție, dacă nu faci 
actualizarea acestor indicatori. Vom vedea ce vom face! 

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea transferului mobilierului 

şcolar din patrimoniul Municipiului Giurgiu în patrimoniul Școlii Gimnaziale 
„Academician Marin Voiculescu” 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea suspendării atribuirii de 
contracte de finanţare nerambursabilă din fondurile Bugetului Local al 
Municipiului Giurgiu, încheiate în baza Legii nr.350/2005 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a unor terenuri situate în intravilanul 

Municipiului Giurgiu 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 
în vederea efectuării unui schimb de terenuri între Municipiul Giurgiu și 
Societatea Comercială INTERAGRO S.R.L. 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 
în vederea întocmirii studiului de oportunitate, raportului de evaluare, caietului 

de sarcini, documentației de atribuire și instrucțiunile, precum și criteriile de 

evaluare pentru organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin 
licitaţie publică a terenului situat în strada Unirii, FN 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului  de 
principiu în vederea întocmirii studiului de oportunitate, raportului de evaluare, 

caietului de sarcini, documentației de atribuire și instrucțiunile, precum și 
criteriile de evaluare pentru organizarea şi desfăşurarea procedurii de 
concesionare prin licitaţie publică a terenului, situat în Aleea Plantelor, FN 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 
în vederea întocmirii raportului de evaluare necesar vânzării terenului situat în 
Municipiul Giurgiu, strada Nicolae Bălănescu, nr.8 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea reorganizării Comisiei de 
evaluare pentru concesionarea bunurilor aparținând domeniului public și privat 
al Municipiului Giurgiu 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea cesiunii contractului de 

concesiune nr.33.462 din data de 24 octombrie 2014, încheiat între Municipiul 

Giurgiu şi Societatea Comercială CRIS LAND CONSTRUCT S.R.L. 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de priorități pentru 
acordarea locuințelor, realizate de către Agenția Națională pentru Locuințe 

destinate tinerilor și familiilor de tineri în vârstă de până la 35 ani 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 

 Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi pemiteți, să nu trecem foarte repede peste 
acest punct pentru că este un punct de interes. Au fost 1.100 și ceva de dosare în lucru. 
Comisia chiar a avut de lucru! Dintre acestea, 909 au fost dosare incomplete și doar 249 
dosare care au întrunit toate condițiile pentru evaluare. În baza acestor condiții, comisia 
formată din 13 persoane din care președinte, consilier, consilieri locali – 5 și membri din 
cadrul Primăriei, marea majoritate directori ai direcțiilor din cadrul Primăriei. Am făcut 
această precizare tocmai pentru faptul că întotdeauna, când au apărut aceste liste au 
apărut și acei cârcotași de serviciu care au spus: s-au făcut aranjamente, s-au rezolvat 
între ei și le-au dat. Drept urmare, am vrut să arăt că a existat această comisie formată din 
persoane și consilieri de la toate partidele prezente în Consiliul Local. Și de la PSD și de 
la PNL și de la ALDE, directori din cadrul Primăriei, Secretarul Primăriei. Eu zic că 
trebuie să dăm credibilitate acestor oameni atunci când au judecat, s-au verificat dosarele 
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și au stabilit punctajul respectiv. Persoanele care se consideră nedreptățite pot face 
contestație în termenul legal, apoi lista aceasta va fi definitivă, urmând ca atunci când se 
vor finaliza locuințele ANL să beneficieze de locuințe ANL conform grilei de punctaj. 
Totodată vreau să spun că, cei care doresc să ia mai devreme locuințe și își manifestă 
dorința de a lua locuințele pe care noi le executăm silit și evacuăm persoanele care au fost 
răi platnici sau care nu au întreținut din diverse motive sau care au acte de proprietate 
între timp și nu mai au dreptul să beneficieze, pot veni, adică în ordinea listei. Vor fi 
chestionați de către Direcția de Patrimoniu, întrebați dacă doresc să ia acel apartament. 
Bineînțeles după ce noi îl igienizăm, îl reparăm, îl aducem la standardul care este normal 
și dacă doresc să preia, automat îl chestionăm. Dacă dorește, atunci va beneficia. 
 Vreau să vă spun că 44 de locuințe ANL deja au început, s-a atribuit contractul de 
licitație și firma respectivă, cred eu, că după sărbătorile de Paște, va începe această 
activitate și urmează ca până la sfârșitul toamnei acestea, să se liciteze și cele 55 de  noi 
locuințe la Obor. Acestea sunt realizate din fonduri ale Ministerului Dezvoltării 
Regionale prin Agenția Națională de Locuințe, iar la sfârșit după ce sunt finalizate sunt 
cedate Primăriei ca să le repartizăm cetățenilor. 

Acestea fiind spuse, lista aceasta va fi publicată după ședința de Consiliu, pe site-ul 
Primăriei, va fi afișată la avizierul Primăriei, urmând ca cei care se consideră nedreptățiți 
de punctajul pe care îl au, să facă contestație conform legii. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 
de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de 

asociere între Municipiul Giurgiu și Societatea Comercială TOTAL MEDIA 
OUTDOOR S.R.L. 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociația Club Sportiv FCM Giurgiu 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 44: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Colegiul Național „Ion Maiorescu" 

Giurgiu 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 45: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Inspectoratul Şcolar Judeţean Giurgiu 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 46: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 
obiectivului de investiții „Modernizare carosabil strada Muntenia”, ca urmare a 

prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.114/2018 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 47: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 
obiectivului de investiții „Extindere canalizare pluvială pe strada Ramadan - 

Zona II”, ca urmare a prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului 
nr.114/2018 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 48: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 
obiectivului de investiții „Modernizare strada Industrială Nord”, ca urmare a 

prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.114/2018 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 49: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea modificării Anexei 
la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.73/28.03.2019 privind 

aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru „Remediere neconformități 
constatate la Grădinița Negru Vodă” 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 50: proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale 
ale S.C. PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU S.A. aferente anului 2018 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 51: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării 
Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.83 din data de 28 martie 
2019 privind înfiinţarea SPORT CLUB  MUNICIPAL DUNĂREA 2020 
GIURGIU 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 52: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului 
de Organizare și Funcționare al Centrului de Afaceri și a documentației de 
licitație publică cu strigare și negociere directă a spațiilor din incinta Centrului 
de Afaceri din cadrul Direcției Administrare Active din Proiecte cu Finanțare 
Europeană 

 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 53: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei, a 

Statului de Funcții și a Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 
Direcției de Impozite și Taxe Locale Giurgiu 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul S01: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 
obiectivului de investiții ”Extindere canalizare pluvială pe str. Ramadan, zona I, 
ca urmare a prevederilor O.U.G. nr.118/2018” 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul S02: proiect de hotărâre privind aprobareapreluării în administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu a investiției – Centru de colectare 

pentru deșeuri voluminoase, deșeuri electrice, electronice, electrocasnice și 
deșeuri periculoase provenite din gospodării 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul S03: proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare ale 
Operatorului regional APA SERVICE S.A., aferente anului 2018 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul S04: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării sumei de 2.500 lei, 
elevei Barbu Anca-Maria din municipiul Giurgiu 
 
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul S05: proiect de hotărâre privind aprobarea premierii elevilor care au 

obținut premiul I, II, III, mențiune, la Olimpiadele Naționale 2018 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
Mai avem: ”Informare privind analiza activităţii Direcţiei Poliţiei Locale a 

Municipiului Giurgiu pe trimestrul I – 2019”. 
 Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, în primul 
rând, domnilor consilieri, vreau să vă mulțumesc pentru această abordare pozitivă a 
ordinei de zi. Suntem în Săptămâna mare, în Săptămâna Patimilor, cu toții încercăm să ne 
încărcăm sufletul de liniște sufletească, de armonie și mă bucur că ați vibrat odată cu 
aceste momente premergătoare sfintelor sărbători de Paște. 
 Aș vrea și eu să adresez, pentru că este ultima ședință a Consiliului Local, 
cetățenilor din municipiul Giurgiu și nu numai, ca aceste sfinte sărbători de Paști, 
sărbători ale lumii creștine, ale credinței și a miracolului învierii Domnului nostru Isus 
Hristos, să transmit pe această cale, cele mai calde gânduri și urări de bine, sănătate 
sufletească și trupească, masă îmbelșugată alături de cei dragi, în pace, în armonie și 
bunăstare. Fie ca liniștea sufletească care ne cuprinde în aceste zile, să ne pătrundă în 
corp și să rostim cu toții la momentul învierii Mântuitorului nostru, Hristos a Înviat, ca o 
încununare a unui Paște fericit și binecuvântat.  

Doresc tuturor armonie în casa lor, bunăstare, cei dragi să fie alături de ei, sufletul 
mai cald și să dea bunul Dumnezeu ca toată această trăire s-o avem în tot anul pe care îl 
avem de trecut. Paște fericit, sărbători binecuvântate, vă doresc și dumneavoastră și 
numai bine! 

Domnul consilier Pick Ladislau: Declar închisă ședința! 
 

Şedinţa se încheie la ora 14
47

. 
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